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Møde i arbejdsgruppen om sociale forhold og sundhed d. 14.02.2024, kl. 15-16.30 i beboerhuset 

 

Deltagere: Poul Brorson, Elsa Lauritzen, Britta Krogh-Lund, Hildur Jóhannesdóttir, Gini Mcgrail, Tine Utzon-

Frank, Lis Schertiger-Nielsen, Gert Vincent (ref.) 

 

Dagsorden 

1. Valg af referent og godkendelse af dagsorden 

2. Nyt om aktivitetscenter – møde med Per Christensen 

3. Christianshavnerdagen: Oplæg til info-event-gruppen i marts 

4. Eventuelt 

5. Næste møde 

 

1. Valg af referent og godkendelse af dagsorden 

Gert Vincent blev valgt og dagsorden blev godkendt. 

Poul Brorson var mødeleder. 

 

2. Nyt om aktivitetscenter – møde med Per Christensen 

Britta orienterede om mødet med forvaltningen. Forvaltningen er positiv og ser gode muligheder i 

lokalerne. De er positive over for at kombinere visiterede borgere med ikke-visiterede. Forvaltningen 

udarbejder budgetnotat til overførselssagen. 

 

Elsa gjorde opmærksom på, at man kan søge midler hos fonde til aktivitetscenteret. 

 

Britta foreslog, at man laver et borgermøde/workshop om aktivitetscentrets indhold og eventuelt 

nedsætte arbejdsgrupper. Der vil være brug for finansiering til at afholde mødet. Dette kan søges af 

lokaludvalgets puljemidler. 

Gert vil gerne hjælpe med planlægningen af borgermødet og være facilitator på mødet. 

Britta nævnte, at det kan være interessant at lade lokale kunstnere stå for udsmykning af centeret. 

 

3. Christianshavnerdagen: Oplæg til info-event-gruppen i marts 

Projektskabelonen til info-event-gruppen blev drøftet. 

Følgende muligheder for aktiviteter/bidragydere blev nævnt: 

• Aktivitetscentret. 

• Info om diabetes ved f.eks. Diabetescentret. 

• Få målt blodtryk, f.eks. fra Rigshospitalet (Lis kontakter Rigshospitalet ved fremmøde). 

• Hjerteforeningen, kan f.eks. fortælle om hjerteforeningens gå/motionsruter. 

• Sygeplejersken i Voldboligerne (Poul konktakter). 

• Miljøpunkt om f.eks. luftforurening. 

• Lungekor (Lis kontakter). 

 

Derudover orienterede Gert om drøftelsen af undersøgelsen i lokaludvalget. Der blev bl.a. givet udtryk for, 

at undersøgelsen var for lang, og at resultatet måske ikke er repræsentativt på grund af 

besvarelsesprocenten. Konklusionen var dog, at vi først er ved at opdyrke sundhedsområdet, og at 

undersøgelsen giver nogle gode indikationer af, hvad der optager christianshavnerne. 

 

Beslutning: Gert og Lis udarbejder udkast til beskrivelse i projektskabelonen og sender den ud i 

arbejdsgruppen til kommentering inden den sendes til Info-event-gruppen.   
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5. Eventuelt 

• Der er ikke så mange aktive i seniorklubben, som mødes i Hal C. Det har været drøftet, om 

seniorklubben skal nedlægges og genoprettes i aktivitetscenterregi. Det vil seniorklubbens 

bestyrelsen drøfte. 

 

Næste møde 

Den 13. marts 2024, kl. 15.00 i Christianshavns Beboerhus 

 

 

 

 

 


